"中科院南京土壤研究所&伏热花海" 生态研学线

The Ecological Study Tour to ISSCAS&Fouroux Valley

一、时间

I. Date

2026年6月10日

Jun.10, 2026

二、地点

II. Location

中国•南京

Nanjing, China

三、行程路线

III. Itinerary

酒店—中科院南京土壤研究所—伏热花海(土壤剖面)—酒店

Hotel→ Institute of Soil Science, Chinese Academy of Sciences→ Fouroux Valley (the soil profile) → Hotel

四、行程安排

IV. Schedule

9:00 出发

9:00 Depart from the hotel

10:00 到达中科院南京土壤研究所

10:00 Arrive at Institute of Soil Science, Chinese Academy of Sciences

- 10:00—12:00 参观中科院南京土壤研究所
- 10:00—12:00 Visit Institute of Soil Science, Chinese Academy of Sciences
- 12:30 集合前往下一站
- 12:30 Meet up for the next place
- 12:30—13:30 车上简餐(三明治+饮料)
- 12:30—13:30 Light meal on the bus (sandwich + drink)
- 13:30 到达伏热花海
- 13:30 Arrive at Fouroux Valley
- 13:00—17:30 参观伏热花海和附近竞赛土壤剖面
- 13:00—17:30 Visit Fouroux Valley and nearby competitive soil profile
- 17:30—18:30 集合出发,返回酒店
- 17:30—18:30 Meet up for depart and return to the hotel
- 五、收费标准

V. Pricing

- \$70/人,费用仅包含往返车辆接驳、双语导游、景区门票及午餐。
- \$70 per person, covering round-trip transportation, bilingual guide, scenic area ticket and lunch.

六、景区简介

VI. Introduction to Scenic Area

伏热花海 (Fouroux Valley),于 2018年4月初步建成并对外开放,是一座花卉植物园区,为国家 AAA 级旅游景区。花卉造景借鉴北海道花海景观风格,依托江南丘陵地貌建设纯美花卉景观。花海部分由9片花海景观和4个特色花园组成,并配有花卉商店、切花温室、园艺课堂等配套设施。

Fouroux Valley is national AAA tourist attraction which is a floral botanical garden initially completed and opened up in Apr.2018. The floral landscaping draws upon landscape style of Hokkaido's floralsea, which is constructed a pure and beautiful floral landscape relying on hill landform of Jiangnan. The floralsea area consists of nine floralsea landscapes and 4 featured gardens and there are supporting facilities of flower shop, greenhouse of fresh cut flowers and grdening lessons ect.

